
Motion till riksdagen 

1988/89:Jo547 

av Maj-Inger Klingvall m.fl. (s) 
Djurhållningen i Sverige 

Debatten om djurhållningen i Sverige har varit intensiv de senaste åren. 

Den har lett till att vi under fjolåret fick en ny djurskyddslag, som med 

internationella mått mätt är unik. Inget annat land ställer högre krav på 

djurhållningen än Sverige. Det är bra. 

Nu gäller det att omsätta de fina målsättningarna i praktisk handling. 

Skall man klara av det kommer det att krävas både ombyggnader av ladu

gårdar, forskning på alternativ till dagens djurhållning och en intensifierad 

rådgivning. 

Rådgivningen kommer inte enbart att rikta sig till dem som idag har 

"djurfabriker" utan även till de små lantbruken. I många fall har de en 

djurhållning som inte håller kraven. Höga rådgivningsavgifter är ingen 

framkomlig väg, när det gäller de mindre lantbruken eftersom deras ekono

miska resurser är begränsade. 

Lantbruksstyrelsen har i sin petita uppmärksammat utbildnings-och råd

givningsbehovet och äskat 6,5 miljoner kronor per år under en femårspe

riod. Föredragande statsråd har föreslagit l ,S miljoner. Denna summa skall 

dessutom täcka "harmonisering till EG". Samtidigt sägs i propositionen att 

förslag om hur tillsynen beträffande den nya djurskyddslagen skall utfor

mas för närvarande bereds i regeringskansli et. Det är vår uppfattning att det 

i denna beredning bör ingå ett övervägande om behovet av ytterligare insat

ser för att nå intentionerna i djurskyddslagen. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om behovet av intensifierad utbildning och rådgivning 

gällande den nya djurskyddslagen. 
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